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Čj.: 283/2023/KNE  

Vyřizuje: Bc. Lucie Foltýnová   

Tel: 572 587 121 

e-mail: urad@knezpole.cz 

V Kněžpoli dne 15.5.2023 

 

Text žádosti na základě zákona č. 106/1999 Sb. - zákon o svobodném přístupu k 

informacím 

1. Skladování odpadu a všemožného materiálu na parc. č. 1782/67, 1782/95, 1782/52 a 2766/8. 

Žádám zaslání kopií oficiálních dokumentů podaných Obcí Kněžpole ve věci, případně 

oficiálních odpovědí na požadované řešení ke dni 28.4.2023 

2. Řešení dopravní obslužnosti f. Kovop v rozporu s dokumentem "změna stavby před 

dokončením" ... 

Žádám zaslání kopií oficiálních dokumentů podaných Obcí Kněžpole ve věci, případně 

oficiálních odpovědí na požadované řešení ke dni 28.4.2023. 

3. Projednání nedodržování povolených hodnot výroby F. AZ Beton (113t/den, 24 500t/rok) a 

provedení kroků k zajišťování dodržování těchto povolených hodnot. 

Žádám zaslání kopií oficiálních dokumentů podaných Obcí Kněžpole ve věci, případně 

oficiálních odpovědí na požadované řešení ke dni 28.4.2023. 

 

Odpověď:  

reaguji tímto na Vaši Žádost na základě zákona o informacích č. 106/1999 Sb. ze dne 2.5.2023 

a chtěl bych Vás seznámit s postupem obce Kněžpole ve Vámi zmiňovaných případech: 

 
1) Skladování odpadu na pozemcích parc.č. 1782/67, 1782/95, 1782/52 a 2766/8 – tento problém 

je kaňkou na vzhledu obce již několik let. A stejně dlouhou dobu se obec prostřednictvím mého 

předchůdce či potom i přímo mnou samotným snaží o jeho řešení. A stejně dlouhou dobu se 

nám zatím žádné řešení nepodařilo uvést do praxe. V příloze mé odpovědi jsou e-maily, které 

jsem si vyměňoval se zodpovědnými orgány a také jejich odpovědi. V současné době jsem 

v jednání s OSPOD Uherské Hradiště o tom, zda by bylo možné s jejich pomocí celý problém 

řešit, ale ani tady ještě nejsou žádná konkrétní řešení v dohledu. Z mého pohledu by měl sehrát 

zcela zásadní úlohu i majitel pozemku pan Barát, ale tento neodpověděl ani na zprávu v datové 

schránce ze dne 19. dubna, ani na později zaslaný doporučený dopis ze dne 3. května 2023.  

 

2) Řešení dopravní obslužnosti firmy Kovop – zde jsem byl přítomen dne 17. ledna 2023 spolu 

s panem místostarostou jednání mezi jednateli firmy Kovop a vedoucí stavebního úřadu 

v Bílovicích. O výsledku tohoto šetření jste byl coby účastník řízení seznámen dokumentem č.j. 

SÚB/472/2023 ze dne 23.2.2023. Při samotném jednání jsem pouze ústně vyjádřil svoji obavu 

o zachování průjezdnosti celé komunikace při striktním trvání na podmínkách stavebního 
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povolení. Snahu o řešení problému ze strany obce jste pak jistě viděl při následujících jednáních 

o rekonstrukci komunikace mezi hospodou U Gajdoša a průmyslovým areálem. 

 

3) Projednání nedodržování povolených hodnot výroby ze strany firmy AZ Beton – již na jednání 

zastupitelstva bylo konstatováno, že možnosti takové kontroly z pozice obce jsou velmi 

omezené, v praxi takřka nulové. Nejsme zkrátka orgánem veřejné moci s tímto oprávněním. Na 

vysvětlenou jsem uváděl příměr s kontrolami marží dodavatelů pohonných hmot ze strany 

ministerstva financí – ani zde ta kontrola neměla potřebný rozsah. Jedinou možností pro zjištění 

skutečného stavu je jen odhadování vyráběného množství na základě počítání průjezdů 

nákladních vozidel. K tomuto jsme poprvé přistoupili v měsíci únoru, kdy jsme dne 8.2.2023 

napočítali během pracovní doby celkem 27 nákladních vozidel nad 3,5 tuny celkové hmotnosti, 

z nichž 4 vozidla jela do firmy AZ Beton. Dne 10.2.2023 bylo napočítáno opět 27 vozidel, ale 

v souvislosti s AZ Betonem to bylo 6 vozidel. Samozřejmě v tomto sčítání vozidel budeme 

pokračovat i v sezóně, a to i opakovaně. 

 

 

            Toto je tedy souhrn těch mých oficiálních a dokladovatelných jednání v záležitostech, 

které se týkají Vašeho podnětu. Nad rámec těchto řízení jsem ještě několikrát hovořil 

s podnikateli v průmyslové zóně a pravidelně jsem konzultoval své současné i budoucí kroky i 

s vedoucí stavebního úřadu v Bílovicích a také s úřednicemi na odborech města Uherského 

Hradiště nebo Zlínského kraje. Protože však šlo většinou o ústní jednání, tak nejsem schopen je 

dokladovat písemnými zápisy. Na rozdíl od „kovaných“ úředníků preferuji tento způsob jednání 

daleko častěji než vedení papírových bitev, kdy nejde tak ani o řešení podstaty problému, ale o 

vyměňování co největšího počtu slov za jednotku času. A většinou s velmi nekonkrétním 

výsledkem.  

  

 Součástí mé odpovědi jsou i přiložené kopie e-mailové komunikace: 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


